
 

 

Referat lagsmøte nr. 1/2015, Vestenfjeldske Travforbund 
 

Sted:  Bergen Travpark 

Dato: 27.04.2015 

Møtet ble satt klokken 18:00 

 

Til stede:   

Lagsrepresentanter fra følgende lag:  
- Askøy Trav- og Hestesportslag    - Sogn Travlag  

- Voss Tråvlag     - Nordhordland Tråvlag  

- Fana Trav- og Hestesportslag   - Firda Travlag  

- Bergen og Omegn Travselskap    - Arna Travlag  

- Sotra Trav og Hestesportslag    - Kvinnherad Travlag  
- Os Travklubb 
 
Ikke møtt:  
- Etne- og Ølen Travlag     – Osterøy Tråvlag  

- Sunnhordland Travlag     - Hardanger Travlag 
- Nordfjord Travlag 

 

 

Styremedlemmer Vestenfjeldske Travforbund: 

John Blindheim, Jan Gjennestad, Kato Bruland 

Varamedlemmer: 

Lisa Pickersgill, Johnny Skjoldal 

 

 

Kopi til: Det Norske Travselskap – Lagsformennene i VTF – Bergen Travpark 

 

Forbundsleder John Blindheim ønsket de fremmøtte velkommen og poengterte at det var gledelig å 

se det gode oppmøtet før Terje Natland fra Kvinnherad Travlag ble ønsket særs velkommen som 

leder for forbundets nyeste tilskudd på lagsfronten – Terje presenterte kort bakgrunn for opprettelse 

av laget og hestesportens omfang i Kvinnherad. 

 

SAK 1: DNTs Travkonferanse 2015 samt høstkonferansen 2015 

John Blindheim orienterte om DNTs travkonferanse som måtte avlyses på svært kort varsel grunnet 

tragisk omstendighet. De to hovedsakene som skulle tas opp på konferansen var Prosjekt Banedrift 

og Trav 2020 

Prosjekt Banedrift vil sende ut informasjon til samtlige lag via forbundssekretær med det aller første, 

Trav 2020 vil bli tema på Landsråd 13. juni og deretter sendes ut til lagene i forkant av 

høstkonferansen som naturlig nok vil ta opp temaet. 

 

Agder Travforbund er arrangør av årets høstkonferanse som finner sted på Sørlandets Travpark 19.-

20. september. Her har VTF mulighet til å være med på å sette agenda for konferansen – styret i VTF 

ønsker travsport og sosiale medier som et tema og oppfordret også samtlige travlag til å ta 



 

 

diskusjonen innad i forkant av neste lagledermøte slik at forbundet kan sende et felles innspill til 

agenda. 

 

Konklusjon: Samtlige travlag tar opp forslag til temaer/saker under Høstkonferansen i sine lokale 

styrer innen neste lagmøte der saken tas opp igjen. 

 

 

SAK 2: Aktivitet i travlagene 2015 

Under dette punktet fikk samtlige travlag presentere sine aktiviteter, erfaringer og utfordringer. Av 

konkrete aktiviteter på planleggingsstadiet nevnes: 

- Premiekjøring Mo 27. juni samt hestens dag (Firda) 

- Lokalkjøring Bergen Travpark (BOT/Nordhordaland) 

- Hestens Dag (august) – 6 travlag i fellesskap 

- Lokalkjøring Kaupanger samt Hestens Dag (august) – Sogn 

- Temakveld Tannhelse samt plan om flere temakvelder (BOT) 

- Familiedager i juni og August (Sotra) 

- Mimrekveld (Fana) 

- To lag arbeider med å opprette ponniaktivitet 

- Flere lag planlegger sponsordag 

- Det arbeides godt med opprusting og vedlikehold av eksisterende anlegg i mange lag 

- Voss Tråvlag har kommet langt i arbeidet med ny bane på Voss 

 

Lagene fikk honnør for sitt gode arbeid. Forbundet rolle i arrangementene ble diskutert og det ble 

konkludert med at forbundet skal bidra som koordinator og tilrettelegger i alle arrangementer i 

regionen, men at lagledermøtene må være forumet der forslag spilles inn fra lagene og interessenter 

melder seg. 

Det ble også i løpet av runden rundt bordet tatt opp utfordringer og muligheter knyttet rundt temaet 

fellesanlegg som benyttes av flere grener innen hestesporten. Enkelte lag har store utfordringer 

knyttet til lite samarbeidsvilje fra andre grener mens andre lag opplever samarbeidet som godt og 

ryddig. Det ble fra flere hold tatt til orde for at fellesanlegg er nøkkelen for god fremtidig drift men at 

det fordrer gode spilleregler og vedtekter fra dag 1 

 

Konklusjon: 

Sogn Travselskap har gode erfaringer med sin driftsmodell med et AS som bestyrer anlegget med 

representanter fra alle leire. Forbundssekretær kontakter laget for en grundigere beskrivelse av 

modellen og sender denne ut til de øvrige lagene. 

Det ble etterlyst et forslag til vedtekter som kan benyttes for felles anlegg, dette er et tema som 

trolig gjelder hele landet og burde være mulig å få innspill til fra sentralt hold. VTF spiller denne 

saken inn for DNT. 

 

 

SAK 3: Fellestrening 

I tilknytning til Til Start-prosjektet avholdes det felles unghesttrening på Bergen Travpark den siste 

lørdagen i måneden – dette er en uorganisert trening i regi VTF. Det er fra sentralt hold ønskelig at 

«Til Start» utvides til også å gjelde eldre hester. 



 

 

Nestleder ønsker på bakgrunn av tidligere innspill fra lagene å utvide denne treningen til også å 

omfatte eldre hester, både ustartede og løpshester. Hensikten med dette er så vel flere hester ut i 

løp som tilrettelegging for sosialt samvær rundt det å trene hest og økt aktivitet på Bergen Travpark. 

Det tenkes i første omgang et prøveprosjekt med èn lørdag i måneden der et mulig program vil være: 

- Fellestrening unghest (rolig heat) 

- Rutineløp i flere kategorier fart 

- Rutineløp Montè 

- Åpen kafe for sosialt samvær og visning av V75-løp 

-  

VTF vil bekoste banemannskap for å sikre gode forhold, men det kreves også noe egeninnsats fra 

lagene om dette skal være gjennomførbart – det er behov for et par personer til å besørge start, 

klokking og resultatliste, og det er naturlig at disse oppgavene må rullere litt mellom de lagene som 

har en anstendig avstand til anlegget. Det må loddes stemning for slike fellestreninger lokalt i lagene. 

Det ble poengtert at arrangementer som dette og ikke minst Til Start også krever en viss 

administrativ innsats i forarbeid og utarbeidelse av materiell, dette må tas på alvor og skapes bedre 

rutiner for 

 

Konklusjon: Det tas opp i det enkelte lag hvorvidt forbundet skal arbeide videre med fellestreninger 

fra høsten av, temaet tas opp igjen på neste lagledermøte 

 

SAK 4: Ponnigruppen 

Nestleder orienterte om ponniutvalgets økonomiske situasjon som er anstrengt, men dog i bedring. 

Med de pålegg som legges sentralt står ikke tilskuddene i stil og gruppen er helt avhengig av ekstern 

støtte for å kunne opprettholde drift og premier. Flere lag har bidratt med midler og dette takkes det 

for – en solid dugnadsinnsats fra de aktive har også hjulpet godt på en anstrengt økonomi. 

Det ble reist spørsmål om hvorfor tilskuddene sentralt har falt. Årsaken til dette er at det nå kreves 

avholdt ponniskole om sommeren for å få fullt tilskudd – dette har dessverre ikke VTF personell til å 

gjennomføre per nu, ei heller ponnier som i så fall må leies inn, og ikke minst anses ponniskole 

sommerstid som lite funksjonelt i forhold til rekruttering all den tid det ikke foreligger noe videre 

tilbud til de som måtte fatte interesse for ponnitrav gjennom en slik skole. Den dag det kan opprettes 

travskole på Bergen Travpark etter modell som Sørlandet eller Forus vil denne typen tiltak være langt 

mer hensiktsmessig. 

 

 

SAK 5: Bergen Travpark 

VTF har tatt opp innkomne saker med administrasjonen på Bergen Travpark i tillegg til en generell 

statusrapport. Følgende punkter ble referert: 

- Generalforsamling i Bergen Travpark avholdes fredag 8. mai, her blir alle travlag 

representert. 

- Bergen Travpark leverer et svakt driftsresultat for 2014, dette resultatet vil i sin helhet bli 

gjennomgått og forklart på generalforsamlingen. 

- Travparken Servering overtar fra 1. mai driften av Travkroa – dette får ingen følger for 

åpningstider eller meny. Utvidelse av åpningstider mandag kveld, evt. lørdag står ikke på 

planen med det aller første, men vil vurderes om det viser seg å være behov for dette. 



 

 

- Premieprofil fra 1. mai. Som følge av gjeninnført utkantspott og penger fra 

startkontingent blir det fra 1. mai utvidet premieskala i løp med 12 hester eller flere. 

Premieøkningen gjelder frem til disse pengene i sin helhet er brukt opp, men kan ikke 

garanteres på permanent basis. 

- Innsendt spørsmål om sandstrekk på Bergen Travpark. Dette er det per i dag ikke 

likviditet i selskapet til å opprette, men det står på listen over ting som vil bli prioritert 

ved neste oppgradering av anlegget 

- Vedlikehold nedre del gjesteplass – det er allerede fylt igjen en del «hull» i bakken og 

flere står for tur 

- Vedlikehold oppselingsbokser. Her er det plan om å få byttet en del av dørene på B-

stallen i løpet av året. Flere bokser er utleid til travlag og privatpersoner, da en del av 

disse står låst på lørdager reduserer dette tilgjengeligheten på oppselingsbokser for dem 

som ønsker å benytte anlegget. Det er et mål på sikt om å flytte disse utleieboksene over 

på C-stallene slik at hele B-stallen er tilgjengelig for oppseling lørdager 

- Spørsmål om rettbanen må være stengt for stor hest under ponnivarming på løpsdager – 

her er svaret ja, av sikkerhetshensyn. Alternativet ville vært å stenge banen for stor hest 

under ponnivarming og dette er ingen god løsning. 

- Spørsmål om det foreligger planer om å oppgradere varmtvannsanlegget ved 

gjestestallene. Her er svaret nei per i dag og overskuelig fremtid. 

- Kriterier for sponsordag. Sponsordager er tilgjengelig hele året igjennom og avtales 

direkte med Bergen Travpark. Det kan ikke garanteres «full» dag før løpsbulletinen for 

løpsdagen har kommet da det er en del faste serier som går året igjennom og må 

fordeles på løpsdagene. Det er opp til lagene selv hvor mye de ønsker å ta betalt per løp 

– kostnadene tilknyttet per løp er teppe (kan bestilles av Bergen Travpark om ønskelig), 

ønsket bevertning sponsorer (middag fra meny, koldtbord, antall personer per sponsor) 

samt lønnskost for person til å besørge teppelegging etter løp (Bergen Travpark leier inn 

mannskap til dette). Sponsoren får logo på teppe og i program (annonser må være sendt 

BT på mail senest dagen før innmelding), bevertning og bilde av vinner med 

sponsorteppe fra seremoniplass. Bergen Travpark har normalt ikke mannskap til å stille 

med vertskap for sponsorene, er dette påkrevd må dette avtales i god tid på forhånd. 

 

Det kom under og i etterkant av gjennomgangen innspill på flere av punktene samt andre punkt, 

herunder nevnes: 

 

- Det ble reist spørsmål om det ikke ville være mot sin hensikt å redusere omfanget av 

utleide oppselingsbokser da muligheten til å oppbevare utstyr på banen er en 

tilrettelegger for treningsaktivitet på banen – selvfølgelig under forutsetning av at 

boksene ikke forblir lukket og låst 

- Rutiner rundt vedlikehold av anlegg – dette ble påpekt å omfatte så vel brukere som 

ansatte. Det ser ikke bra ut rundt gjestestallene i etterkant av travkjøringene, og her må 

brukerne gå i seg selv – samtidig er det heller ikke holdbart når bosspann ikke blir tømt 

etc. 

- Mangelen på varmtvann kan til dels avhjelpes med en oppfordring om å vaske utstyr i 

kaldt vann og dels med å få skikkelige dusjhoder på slangene 



 

 

- Løpsutskrivingen ble tatt opp som mangelfull, det ble spesielt kritisert fravær av 3-årsløp 

for varmblods – dette var tema i fjor på samme tid og har ikke bedret seg selv om 

løpsutskrivingen nå foretas lokalt. Informasjon om rutiner og prosedyrer rundt 

løpsutskriving ble etterspurt. 

- Det ble reist kritikk mot underlaget i løpsbanen som ble omtalt som modent for utskifting 

og tidvis altfor hardt – tidvis uforsvarlig å trene/kjøre løp på 

- Flere lag ønsker å være med å bidra på Bergen Travpark, både hva gjelder vedlikehold og 

annen bistand – men dette fordrer også en god dialog med administrasjonen. Denne 

oppfattes tidvis som mindre god og dette gir ikke god grobunn for konstruktivt 

samarbeid 

 

Konklusjon: VTF tar opp innspillene med administrasjonen. Det er ønskelig at daglig leder stiller på 

lagledermøter, VTF tar dette videre. 

 

SAK 6: Innkomne saker 

De saker som ble meldt inn fra lagene i forkant av møtet omhandlet alle Bergen Travpark og ble 

derfor behandlet under pkt. 5. 

Av tidligere saker ble det informert om at DNTs reglement angående aldersgrense for kjøring av hest 

på organisasjonens anlegg (Bergen Travpark) nå er endret til krav om egnethet – dette i tråd med 

VTFs innspill anno 2014. 

 

 

SAK 7: Eventuelt 

Arna Travlag hadde med seg et tredelt forslag om hvordan forholdene rundt gjestestall kan bedres, 

ingen hadde motforestillinger til forslagene og VTF tar disse opp med Bergen Travpark. 

Det ble ytret ønske om nytt lagledermøte før sommeren, dette forslaget tas til følge og det blir kalt 

inn til nytt møte i juni. 

 

 

 

 

Møtet ble hevet kl. 21:00 

 

 

 

Jan Gjennestad 

Referent 

 

 

 

 

 

 


